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Osteråker till en riktig cykelkommun

Sammanfattning

I en motion väckt i Kommunfullmäktige föreslår motionären att Österåker ska bli en riktig

cykelkommun genom utbyggnad av infrastruktur, tydligare uppföljning och mätbara mål.

Beslutsförslag

Kommunstyrelsens planarbetsutskott föreslår Kommunstyrelsen föreslå

Kommunfullmäktige besluta

Anse motion nr 11/2018 besvarad med hänvisning till att frågorna kommer hanteras i den

kommande cykelplanen som planeras påbörjas under 2020.

Motivering

Arbetet med en cykelplan planeras att påbörjas under 2020, Vilken kommer att besvara de frågor

motionären anför. I all samhällsplanering ingår dessutom en grundprioritering att främja hållbart

resande och cykeln får ett allt: större utrymme i den fysiska planeringen. Det återspeglas inte minst i

den andraplats som Österåkers kommun erhöll i Cykelfrämjandets kommunenkät
kommunvelometern 2018 för kommuner med ett invånarantal under 50 000 (plats 19 totalt).

Bakgrund

Tjänsteutlåtande från Samhällsbyggnadsförvaltningen daterat 2019-06-05
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